
Gilleleje den 9. marts 2024 
 

Referat bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Grønnevang 
hos formanden, Grv 139 den 9. marts 2024 

 
 Hele bestyrelsen fremmødt, inklusive suppleant Per Fjeldsted. 
 

Dagsorden: 
 

1. Siden sidst 
2. Generalforsamling 
3. Økonomi 
4. Kommende skat på fællesareal 
5. Status fibernet – jfr oplysninger fra Georg Larsen 
6. I øvrigt 

 
 
Ad 1) Ingen møder i fællesgrundejerforeningen.  
 
Ad 2) Generalforsamling onsdag 17. april 2024 kl 1900, Gillelejehallen, Møllestuen 
På valg næstformand Rudy Neergaard, sekretær Erling Moth, suppleant Per Fjelsted og 
revisor John Kanstrup, samt revisor suppleant Stine Bjerre. Alle stiller op til genvalg. 
Indkaldelse udsendes pr mail; nyt mailsystem hvor modtagelse kan bekræftes.  
 
Ad 3) Økonomien drøftet og det besluttedes at hensætte kr 300.000,- på 2 årig 
opsparingskonto EFTER generalforsamlingen, især med henblik på vejvedligeholdelse. 
Årets resultat kr 91.672,-  Passiver i alt kr 1.530.914,-  
Flertallet i bestyrelsen ønsker det fremtidige kontingent hævet med kr 500,- pr år til kr 
1.500,- pr år, idet det forventes at blive mere bekosteligt at få vejene repareret om føje år, 
så det vil bestyrelsen fremsætte forslag om på generalforsamlingen. 
 
Ad 4) Det må imødeses, at foreningen vil blive opkrævet et beløb i skat på fællesarealerne – 
beløbet er endnu ukendt. 
 
Ad 5) Et medlem i foreningen havde fået information om at det eksisterende antennenet 
(coax) vil blive nedlagt i løbet af nogle år. Det kan dog ikke bekræftes ved søgning på nettet. 
Dermed forventes det, at de grundejere der vil beholde den nuværende forbindelse kan 
fortsætte uændret.  
 
Ad 6) Et medlem af foreningen Ib Larsen har i flere år sørget for rydning af stien op til 
busstoppestedet på Bonderupvejen. Enighed om at donere et par flasker vin til ham. 
 

 
 
 
 

/ E Moth 
 


